
PROTOKOLL MENIGHETSRÅDSMØTE      
Dato: onsdag 15. november 2023        
Tid: 19.00 - 21.30        
Sted: Stovner kirke       
      
Til stede: Anette Bøe Thorkildson, Hanne Aanonsen, Annveig Træthaug, May Grimdalen, Jorid Næss-
Torheim, Elise Gillebo Skredsvig, Robert Wright (fra kl 20:15) og Anett Jørgensen(ref)  
Ikke tilstede: Rima Rajendram, Kirsten Landsverk, Geir Yeh Fotland, Tone Gjerald 
 
Åpning: Elise og Anett    
      
Servering: Elise og Anett    
 

      
MR 82/23 Godkjenning av innkalling og saksliste        
Vedtak: Godkjennes 

      
MR 83/23 Protokoll fra MR-møte 17. oktober 2023 samt referat AU-møte 1. november 
2023        
MR 17. oktober 2023:  

- Tilførsel til gjennomføring av valget. Spesifisering av fordeling stemmegivning samt navn på 
de 7 stemmeberettigede, faste medlemmer av menighetsrådet. 

- Protokoll for menighetsmøte 17. oktober 2023 må signeres. Brukes som dokumentasjon inn i 
Brønnøysundregisteret, knyttet til registrering av nytt menighetsråd.  

Referat fra AU-møter kan kun tas til orientering da resterende medlemmer av MR ikke deltar i AU-
møtene. 
Vedtak: Godkjennes med bakgrunn i punktene over. 
         
MR 84/23 Prosjekt Fossum (AU 60/23)  
Anette redegjør for bakgrunnen til Prosjekt Fossum. Det var en del ubenyttede midler etter 
pandemien, i tillegg til at HFS fikk beholde leieinntektene fra utleie av underetasjen, samt et ønske 
om samskaping i bydelen som gjorde at man ønsket å se på utbedring/endring av bygget. I 
forlengelsen av sommerkafe og de livssynsåpne møteplassene, hvor det tilvirkes og serveres mat, er 
det særlig prekært å få utbedret kjøkkenet. Kjøkkenet er ikke godkjent jfr standarden til IK-mat og 
matsikkerhet. Av ulike grunner stoppet prosjektet opp. Nå som nytt menighetsråd er etablert og 
sentrale stillinger besatt, ønsker en å starte opp prosjektet igjen. 
  
Eiendomssjef Andre Selli, og prosjektleder og prostiansvarlig Torkil Hvidsten deltar fra KfiO. 
Bakgrunnen for dette er at de ønsker å høre hva menighetsrådet selv tenker, samt at staben har 
kommet med et ønske om å samlokaliseres på ett sted. KfiO er opptatt av å ivareta de ansattes 
arbeidsmiljø og ser på dette som et viktig HMS tiltak. Kirkens bymisjon er en ønsket leietaker og 
samarbeidspartner, i tillegg til en sikker leieinntekt for menigheten. 
 
Andre Selli orienterer om at Fossum hadde et vedlikeholdsetterslep og ble prioritert ifht 
prosjektmidler i 2022 med nytt tak, vinduer og varmepumpe. Det var viktig å sikre klimaskallet på 
bygget før man kunne gå videre med en mulig ombygning. Man tenkte at kjøkkenet, menighetssalen 
og 2. etasje i kontorfløyen var egnet til å prosjektere/tegne ut kontorer, stillerom, kafe/kjøkken. 
Arkitektfirmaet TAG ble i sin tid kontaktet og det ble brukt 170.000 i honorarer. Da Selli tar kontakt 
med de i dag forteller de at de har gjort en behovsstudie og ikke tegnet noe.  
 
KfiO ser det som fornuftig å samlokalisere staben ett sted. Staben må melde inn behovet for 
møterom, stillerom, kjøkken, kontorer og arbeidsstasjoner. En må se på lysforhold og utsikt. 



For å realisere dette innenfor et realistisk tidsrom må en se på et spleiselag mellom KfiO og 
menigheten. Økonomisk vil det være billigere å gå videre med samlokalisering i Fossum enn ved de 
to andre kirkene (Høybråten, Stovner). 
 
Anette mener det vil skape problemer i menigheten å samlokalisere de ansatte på Fossum. 
Avstanden til Høybråten vil bli for stor. Kan Stovner, som ligger midt imellom, være et alternativ? 
Menighetsrådet er også bekymret for at aktivitetene i de to andre kirkene ikke vil 
videreføres/opprettholdes. Dersom Stovner skulle være aktuelt må huset oppgraderes (klimaskall) på 
samme måte som Fossum, før det innvendige arbeidet vil kunne starte. Dette er da en kostnad som 
menigheten må ta selv, da KfiO allerede har gjort denne utbedringen i Fossum. 
Staben tenker ikke å ta ned aktivitetene i de ulike kirkene. Det vil flere dager ilpt av uken være 
ansatte til stede i alle kirkene.  
 
Stabens perspektiv er at dagens lokalisering av ressurser på de 3 ulike kirkene er uheldig. Det skaper 
merarbeid og kommunikasjonen går tregere. Staben møtes kun noen få timer 1 gang i uken. Det blir 
et segregert arbeidsmiljø, og en tror det jobbes senere og mindre effektivt. KfiO har et 
arbeidsgiveransvar og er opptatt av de ansattes arbeidsmiljø.  
 
Jorid påpeker at det er lettere å komme seg til Fossum med tanke på Stovner senter og offentlig 
kommunikasjon, enn til de 2 andre kirkene. 
 
Selli antyder en estimert kostnad for utbedring av Fossum til 5-6 millioner, om MR har anledning til å 
bidra med 2 millioner vil dette kunne være realistisk å få til. Hva har menigheten råd til og hvor 
«fort» kan det spares? 
 
Det settes i gang en ny prosess og en planlegging som KfiO holder i inntil videre. De vil kontakte 
en/flere arkitekter og ha en befaring og få tegnet ut noen forslag der en vil se hele bygget totalt. Det 
kan ikke tenkes etappevis. KfiO vil holde kontakten videre med daglig leder, som orienterer 
menighetsrådet. Staben må melde inn behovet: antall ansatte, kontorer, arbeidsstasjoner, møterom, 
samtalerom, stillerom, spiseareal osv. 
 
Biskopen må koples på i alle ombygninger. KfiO vil holde i disse søknadene. 
 

Vedtak: Under arbeid 

  
MR 85/23 Bispevisitas   
Bispevisitas til Høybråten, Fossum og Stovner sokn 5. – 10. mars 2024.  
Visitasforberedende møte 22. november 23. Referatføres og sendes ut til MR. 
Innspill/kommentarer fra menighetsrådet: 

- Grefsen/Kjelsås har ikke skolegudstjenester, men ønsket besøk av biskopen. Besøket ble 
brukt til «Hva kan kirken være for skolen?» 

- Hva ønsker vi å vise biskopen og hva ønsker vi hjelp av biskopen til? 
- Viktig å få synliggjort alle tiltakene i Fossum – de fungerer på mange måter som et 

sosialkontor. 
- Mulighet for en menighetsfest. 
- Prosjekt Fossum – mulighet for å hente ut litt penger. 
- Viktig å vise fram hele menigheten (ikke bare Fossum) – vise spennet. 
- Løfte fram forordningen – «en menighet» 
- Skole og link til bydel 
- Høybråten og tilknytning til gravsted – takknemlige for menighetshuset. 



Det vil bli utformet en skisse til program etter møtet 22/11. Denne må jobbes med frem til et første 
utkast 19.01.24. Det vil primært være prost, sokneprest, daglig leder og menighetsrådsleder som 
holder i dette. 
 
Biskopen kommer tirsdag, onsdag, torsdag og søndag. Hun skal ilpt av disse dagene ha tilsyn i alle 
kirkene. Det er ønskelig med deltakelse av menighetsrådet på så mye som mulig av programmet, der 
det er relevant. 
Vedtak: under arbeid 

    
MR 86/23 Budsjett 2024       
AU har tidligere fungert som økonomiutvalg. Menighetsrådet støtter at denne praksisen videreføres. 
Viktig at det meldes inn behov/utbedringer slik at det kan budsjetteres for. Ønske om å unngå større 
overraskelser. 
 
Det skal være et balansert budsjett. Menigheten har en inntekt på ca 4,5 mill, som i all hovedsak 
kommer fra utleie (Kirkens bymisjon 1 mill, Stovnerfaret barnehage 850.000, 3 leiligheter, BUFDIR 1 
mill som er øremerket). 
 
Trosopplæringsbudsjettet for 2024 må vedtas etter godkjenning. Budsjettet for 2024 blir kort 
presentert og er basert på budsjett og regnskap for 2023, kun justert ifht lønnsøkning. 
Trosopplæringsmidlene overføres fra fellesrådet. Trosopplæringsleder kalles inn neste år for å 
presentere fremtidige budsjetter knyttet til trosopplæring. 
Vedtak: Trosopplæringsbudsjettet for 2024 godkjennes og vedtas. Øvrig budsjett basert på 
menigheten er under arbeid. 

      
MR 87/23 Ofringer og misjonsavtale  
Gjennomgang offersøknadslisten – hvem ønsker menigheten å støtte i 2024? 
De siste årene har fordelingen vært 60/40 – 60% menighet og 40% ekstern. 
 
Gjennomgang misjonsavtalen(e); ønskes det opprettholdelses av de avtalene vi har eller skal det 
gjøres noen endringer? Normisjon – utfører arbeid lokalt og sender oppdatert informasjon. 

• 2 misjonsavtaler – disse kan vedtas i begynnelsen av januar 

 
Ofringer i 2023 har vært organisasjonstungt. Forslag om vri den noe over mot det diakonale og barn 
og unge arbeid/organisasjoner. Ofringene er med på å farge forbønn og liturgien i gudstjenestene. 
Send innspill og ønsker til Elise i etterkant av dette møtet. Elise forfatter et utkast til neste MR for 
diskusjon og vedtak. 
 
Vedtakssak:  
Stovner speiderne ønsker å endre offer i sin speidergudstjeneste 26/11 til Globalaksjonen. VEDTAS 
 
Vedtak: Det vedtas at Stovner speiderne endrer offer i sin gudstjeneste 26.11.23 til 
Globalaksjonen. Offerliste 2024 er under arbeid og tas opp igjen i neste Menighetsrådsmøte 
06.12.23. 
  
MR 88/23 Julefest (for voksne, 4. juledag i Stovner) 
Julefesten har vært en tradisjon. Kirkekomiteen som har stått for arrangementet har ikke energien til 
å drive dette videre. Staben har ikke kapasitet til å ta over denne riggen. Prest og kantor har bidratt 
inn. Menighetsrådet drøfter muligheten for å ta ansvaret for arrangementet mtp ivaretakelse av de 
som har bidratt mye inn i menigheten.  



Tilbud i romjulen: Nyttårsaften gudstjenesten kl 16 i Stovner har gått ut av forordningen. Drøftet i 
gudstjenesteutvalget og med prosten mulighet for en nyttårslunsj med en andakt. Dette vil kunne 
være et gratis tilbud til alle i menigheten. Diakon har sagt seg villig til å holde denne i år. 
Vedtak:  Det vedtas at julefesten utgår. Tilbud om nyttårslunsj i Stovner med gratis mat og 
åndelig føde med noe moro vedtas. 
  
MR 89/23 Utvalg  
Fordeling av representasjon fra menighetsrådet inn i de ulike utvalgene  
Vedtak: UTSETTES TIL NESTE MR. Liste over utvalg er sendt ut. 
  
MR 90/23 Orienteringssaker  

• Nytt fra fellesrådet:  
• Gudstjeneste- og menighetsliv:  

- Frivillighetsfest (kalles medarbeiderfest andre steder), godt oppmøte, hyggelig 
aften med noe tett program. Virker som det har etablert seg. 

- FN-dagen; 200-300 mennesker, alle trossamfunn i bydelen var representert, fest 
med mange kulturelle innslag. Viktig at vi kjenner hverandre og snakker sammen. 

- Vigsling av våre 2 diakoner i domkirken, samt innsettelse av Signe Lisa.  
- Allehelgen med Åpen kirke på Høybråten både lørdag og søndag, godt oppmøte, 

evalueres nærmere.  
- Temakveld om vennskapsmenigheten i Nablus, temaet ble gjort om til «å se på 

de historiske linjene» – som kirke er vi opptatt av menneskeverd. Det ble lagt til 
rette for en trygg atmosfære og god dialog.  

- Det jobbes med liturgien i Sammengudstjenesten – snakke oss sammen og skape 
et felles eierskap.  

- 26/11 Gudstjeneste sammen med Stovner speiderne og Klokkeklang 
- Julemesser 18. og 25. november.  
- Barnehagevandringer – kjøpt inn profesjonell juleforestilling. 
- Skolegudstjenestene går sin gang (12 stk). Stasjonsfjellet ungdomsskole har 

takket nei i år. 
• Personal: Elin – jobber 30% forsetter med det på ubestemt tid. Ole – 100% sykemeldt 
på ubestemt tid. 
• Livssynsåpne møteplasser: stort trykk – til tider tomt for mat, 200-240 stk på 
familiekafe, 20 stk på barneklubb, 80-100 på PULS ungdomsklubb. Jobber for et bedre 
samarbeid med ny politikontakt – positivt. Politiet har ikke ressurser nå til å drive 
forbyggende arbeid. 
• matutdeling 30.11; sammen med Bymisjonen, Frelsesarmeen, Røde Kors og HFS. 
• Julegrøt og bålpanne 5.12. med Bymisjonen og bydelen 

Til orientering  
  
MR 91/23 Opplæring nye menighetsråd  

• Hvordan ønsker vi å jobbe sammen?  
• Hvilke saker kan vedtas i AU  
• Møtefrekvens  
• Antall saker på agenda   

Vedtak: UTSETTES TIL NESTE MR 

  
MR 92/23 Eventuelt  

• Årsmøte 28.04.2024     
• Møteplan menighetsrådsmøte 2024, UTSETTES TIL NESTE GANG. AU KOMMER MED 
FORSLAG TIL TIDER 
• Felles bortreise menighetsråd og stab, våren -24. Forslag fra stab 9.-10. februar. 



• Rulleringslite på åpning og servering, AU SETTER OPP EN LISTE   
• Informasjon fra digitalt innspillsmøte ved Hanne.  
Temaet var å utveksle erfaringer om hvordan det har vært å sitte i MR foregående 

periode. Store forskjeller på arbeidsbelastningen i byene og i landet forøvrig. Kan ikke 
forvente å ha møter på dagtid dersom MR skal delta – de fleste har dagtidsjobber. 

• Vakant stilling etter Signe-Lisa, UTSETTES TIL NESTE GANG 
• Anette og Hanne var på møte med frivillighetssentralen på Høybråten. Velforeningen 
har tatt litt tak i det frivillige arbeidet – ikke for å drive sentralen, men få nye mennesker 
til å ta over. F.eks. plenklipp, handle, kjøre til legen osv – operere med en bok med 
personer som kan kontaktes for å høre om de kan hjelpe. (Ref Elise sin «gratisuka»). 

  
 


